
söndag 1 november 2020

Styrelsemöte Angelstad Sockenråd
Närvarande: Iris Nilsson, Michael Åhlander, Jenny Karlsson, Robin Linnér

Mötet öppnas av ordförande Robin L

Sekreterare för mötet blev Iris N

Genomgång av föregående protokoll görs

 Badplatsen 

Robin meddelade att bryggorna nu är indragna och väntar på att Håkan Nilsson ska lyfta 
upp dem med sin maskin. Vi bestämde att vi ska ge Håkan 500:- för hans kostnader i 
samband med detta. Iris ordnar det.

Vi ska laga de bord/bänkar som är trasiga vid badplatsen i samband med vårstädningen.

Belysning/solceller vid badplatsen. Robin kollar upp hur man eventuellt kan lösa detta.
Även en julgran med batteridriven ljusslinga ska han kolla om han kan få tag på. 

Ihop med eventuell julgran föreslog Jenny att två stora granris bockar kunde vara 
trevligt. Hennes pappa kan tillverka trästommarna och Iris och Jenny kan klä dem med 
granris. 

Tipsrunda

Susanne Johansson hade förslag vid årsmötet att man kunde anordna tipspromenad vid 
flertal tillfället (ex. söndagar). Detta har ej genomförts pga Coronaläget som råder men vi 
tror att vi kan ordna det tre stycken söndagar i februari. Bestämmer rundan och frågorna 
vid nästa möte. 

Nästa möte bestäms vid senare tillfälle

Jenny Karlsson Michael Åhlander

_______________________ ___________________________
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